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Protok61 ~r LII.2023 


z LII Sesji Radr Gminy Slubice 

odbytej w dniu 12 kwietnia 2023 r. 


I 
Obrady LII Sesji Rady Gminy Slutiice odbyly siy w godz. 1019_1045 oraz byly 

transmitowane na Zywo w internecie. qbrady prowadzil przewodniczqcy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady 15 os6b ! 
Obecnych - 14 os6b tj. 93,33%. I 
W sesji udzial wziyli: I 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, I 

2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gmiJy, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gmirty, 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosci,1 

I 

5. 	 sohysi wedlug zalqczonej listy obecnoscf' 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewodniczqcy Rady otworzyl obrady LII sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie Ii pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik oraz soltys6w. Na podstawie listy iobecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 14 
radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slubi¢e moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. I 

I 

Do pkt. 2 I 


Przewodniczqcy poddal pod glosoV\(anie porzqdek obrad, kt6ry zostal dostarczony 
wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesjy. Radlni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - st~n 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porzqdek 
obrad. 1 radny nie glosowal. Porzqdek obradlprzedstawia siy nastypujqCo: 
1. 	 Otwarcie Sesji. i 

• 
2. Przyjycie porzqdku obrad. I 
3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzyses~jnej W6jta Gminy za okres od 30 marca 2023 r . 

do 11 kwietnia 2023 r. 
I 
I 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjycie uchwal w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej diminy Slubice 
zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubic~ na rok 2023, 
zaciqgmycla kredytu dlugoterminoweg~ na sfinansowanie planowanego deficytu 
budzetowego Gminy Slubice w 2023 r., I 
zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji zi mieszkancami gminy Slubice w przedmiocie 
projekt6w statut6w solectw. 
6. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 1 

7. 	 Przyjycie protokolu z LI sesji Rady Gmtny. 
8. 	 Sprawy r6zne. I 
9. 	 Zakonczenie obrad. I 



Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W ojta Gminy za okres od 30 marca 

do 11 kwietnia 2023 r. (material w zal,!czeniu). 

Do pkt. 4 
Radny Dariusz Wolinski zloZyl ustn'! interpelacjy prosz'!c Wojta 0 szybkie w miary 

mozliwosci naprawienie drog w miejscowosci Sady. Stan tych drog po deszczach jest 
tragiczny, wielu mieszkancow rna problem z wyjazdem z posesji. 

Przewodnicz'!cy Slawomir Januszewski powiedzial, z taki sam problem jest drogami 
na Wiaczeminie. Mieszkancy maj,! problem z poruszaniem siy po tych drogach. Poprosil 0 

wyrowniarky i doraina naprawy nawierzchni. 
Do pkt. 5.1 

Przewodnicz,!cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt 
uchwaly w sprawie przyjycia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie przyjycia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Slubice, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal'!cznik do protokolu. 

Do pkt. 5.2 
Przewodnicz'!cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial14 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023, 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal,!cznik do protokolu. 

Do pkt. 5.3 
Przewodnicz'!cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zaci,!gniycia kredytu dlugoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu 
budzetowego Gminy Slubice w 2023 r., 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial14 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zaci,!gniycia kredytu dlugoterminowego na sfinansowanie 

planowanego deficytu budzetowego Gminy Slubice w 2023 r., wraz z imiennym rejestrem 
glosowan stanowi zal'!cznik do protokolu. 

Do pkt. 5.4 
Przewodnicz,!cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkancami gminy Slubice w 
przedmiocie projektow statutow solectw. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
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• 
I 

W glosowaniu bralo udzial14 r IdnyCh. 

Uchwala zostala przyjyta jednO~losnie. 

Uchwala w sprawie zasad i try~u przeprowadzenia konsultacji z mieszkaI1cami 


gminy Slubice w przedmiocie projekt6w ~tatut6w solectw, wraz z imiennym rejestrem 
glosowan stanowi zalq.cznik do protokolu. 

Do pkt. 6 ~ 

W6jt odpowiedzial, ze postara siy jak tylk~ pogoda siy poprawi i drogi trochy przeschnq. 
wyr6wnac je i przywr6cic do stanu dobrego ~Zytkowania po okresie jesienno - zimowym. 
Do pkt. 7 I 

Przewodniczq.cy Rady Gminy poinfprmowal, ze protok61 z LIl sesji Rady Gminy 
Slubice zostal przeslany do radnych drogq. el¢ktronicznq.. 


Radni nie mieli zadnych zapytan bq.d~ uwag. 

W glosowaniu bralo udzial14 radnych. 

Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie: 


z LII l wraz z imiennym rejestrem glosowan Protok61 sesji Rady Gminy .Slubice 

stanowi zalq.cznik do protokolu. 

Do pkt. 8 

Przewodniczq.cy Rady Slawomir ~anuszewski przypomnial radnym 0 skladaniu 
oswiadczen majq.tkowych do konca kwietj:lia. Zwr6cil siy, takze z prosbq. do radnych i 
soltys6w 0 pomoc dla rodziny z miejscowdsci Nowe Wymysle, kt6rym dobytek zycia ulegl 
zniszczeniu w wyniku poZaru. I 

Soltys z Bud Elzbieta Machala' poprosila, jesli byla by taka mozliwosc 0 

zamontowanie lampy solarnej przy krzyzulprzy wjezdzie na Budy Stare. Zapytala tez czy 
gmina moglaby wystq.pic z wnioskiem do si~ci Orange 0 zalozenie swiatlowodu. Mieszkancy 
zglaszajq. pros by 0 szybszy przeplyw internetu. 

W6jt opowiedzial, ze praktycznie Jszystkie lampy solarne zostaly zamontowane w 
raInach Mazowieckiego funduszy wsparcia !"MIAS". Jesli tylko cos nowego siy pojawi, lub 
bydzie mozliwosc otrzymania takich lamp t~ gmina postara siy ta lampy tam zamontowac. Na 
chwily obecnq. siy r6wniez z tego prograrriu zostaly zamontowane laInpy w miejscowosci 
Alfons6w i Wymysle Polskie. 1

• W kwestii internetu, w6jt powiedzia , ze oczywiscie gmina moze taki wniosek zlozyc, 
ale operatorzy sieci i tak postypujq. w ram~ch wlasnych dzialan. Dodal, ze na terenie calej 
gminy jest duzy problem z sieciq. kom6r~owq. i internetowq.. Gmina wystosuje pisma do 
operator6w z prosbq. 0 zajycie siy tym probl~mem. 
Do pkt.9 I 

I 

Przewodniczq.cy Rady Gminy stwierdzil, ze porzq.dek obrad LII Sesji Rady Gminy w 
dniu 12 kwietnia 2023 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy i soltysom 
za uczestnictwo w obradach oraz WSZystkir' osobom oglq.dajq.cym sesjy drogq. 
po czym je zamknq.l. 

I 

Protokolowala 

Katarzyna Ciastek 

3 

http:Przewodniczq.cy
http:Przewodniczq.cy
http:Przewodniczq.cy

